
Strandbo I 

Bestyrelsesmøde 2019-26-06 
 

DELTAGERE 
Kasper, Jonas og Sebastian 

OPFØLGNING PÅ SIDSTE MØDE 
1. Behandles som en del af dagsordenen. 

DAGSORDEN 

Lån 

René fra Swe deltog ved bestyrelsesmødet og fremlagde muligheder for omlægning 

af lån i forbindelse optagelse af lån til stigstrenge og altaner. Dette vil 

blive diskuteret på næste bestyrelsesmøde i august.  

Altaner 

Vi afventer stadig svar fra kommunen. Kommunen har frist til d.20 juli 2019. 

Der lægges op til registreringer af alle lejligheder i løbet af september 

måned. Sebastian tager møde med rådgiver om dette, midt august.  

Stigstrenge 

Registrering af lejligheder fortsætter. Der er udfordringer med at få alle 

med. Der skal derfor foretages en opsamlingsrunde. ALLE lejligheder skal 

registreres! 

Vicevært 

Afskedsreception for Flemming gik rigtig fint, med mange fremmødte. Der blev 

serveret snacks, bobler og vand.  

Gårdlaug 

Strandbo 2 ønsker etablering af gårdlaug. Vi er med på ideen. Bestyrelsen 

opfordrer andre til at melde sig. Grunden til dette er at gårdprojektet har 



længere udsigter en forventet, og at flere ønsker at gården får et midlertidig 

løft.  

Ventilation 

Efter dialog med Københavns kommune og ventilationsfirma er konklusionen at 

centraludsugning ikke er mulig. Der ansøges derfor, på foreningens vegne om 

dispensation til tilslutning af emhætte til eksisterende murhul. 

HANDLINGSPUNKTER 
1. Alt understreget tekst i agendaen er action items. 

 

 


